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メタルカバー・ミニ
メタルベース・ミニ
共通使用説明書

METAL COVER MINI
METAL BASE MINI

●本製品をご使用になる前に、必ずこの説明書をよく読み、正しい使用方法を
理解した上でご使用ください。正しい使用方法がわからないままでのご使
用は、絶対におやめください。

●この説明書は、読み終った後も大切に保管し、必要なときにお読みください。

ご使用になる前に

○本製品は、水草および熱帯魚などの育成を目的に開発された製品です。この
目的以外には使用しないでください。

○この使用説明書をよく読み、正しい方法でご使用ください。
○生体の枯れや死亡などにつきまして、弊社は一切の責任を負いません。
○この製品はステンレス製のため、落として衝撃を加えたり、不用意に力を加え
ると変形するおそれがあります。 

○製品の仕上げには十分注意を払っておりますが、バリが出ていたり、製品の切
断面が鋭利になっている場合もありますので、お取り扱いの際にはケガをしな
いようにご注意ください。

○子どもの手の届かない場所で使用および保管してください。

メタルカバー・ミニはマグネットライトGスリムを取り付けて使用するカバー型の
オプションユニットです。カバーの効果で照明ユニット前後への光もれを軽減し
ます。また、背面のコード穴にコードを通すことで配線をすっきりさせることがで
きます。メタルベース・ミニはキューブガーデンW150×D150（mm）に合わせ、
デザイン性を重視したステンレス製の専用水槽台です。

【メタルカバー・ミニ】
◯メタルカバー・ミニを設置する際は、キューブガーデンW150×D150（mm）、
マグネットライトG スリム本体などにキズを付けないようにご注意ください。
またマグネットライトG スリムを取り付ける際は電源をオフにした状態で
行ってください。
◯本製品はマグネットライトG スリム専用のオプションユニットです。他の照明
器具は設置できません。
◯マグネットライトG スリムの使用方法につきましては、マグネットライトG ス
リムの説明書をお読みください。
◯キューブガーデンW150×D150（mm）からメタルカバー・ミニを取り外す
場合、必ず垂直方向に取り外してください。背面方向に傾けて取り外すと水
槽が破損する原因になります。

【メタルベース・ミニ】
◯より安全に使用するために、メタルベース・ミニには滑り止め効果を発揮する
シールが付属しています。所定の位置に貼り付けてご使用ください。

◯メタルベース・ミニは安定した場所に設置してください。また、万一の漏水時
を考慮して電気製品の周辺には置かないでください。

◯高所からの落下など極端な衝撃を受けると、変形や破損の恐れがあります。
運搬などの取り扱いにはご注意ください。また変形した状態でのご使用は水
漏れなどの原因となりますのでおやめください。

◯メタルベース・ミニには水槽の滑り止め用にピットクッションが付属されてい
ます。水槽裏面の四角に貼り付けてご使用ください。

○表面に傷がつかないように必ず軟らかい布などをご使用ください。 
○ステンレスは錆びにくい素材ですが、水分が付着したままにしておくと、赤茶
色のシミができる場合があります。本製品に水分が付着した場合は、すぐに
乾いた軟らかい布などで拭き取ってください。

◯もらい錆などが発生してしまった場合の対応は
　【軽度の場合】
　市販のメラミンスポンジを用いて金属のヘアライン加工と同方向にて研磨し
てください。

　【重度の場合】
　耐水ペーパー（♯1000～1200）を水に濡らして研磨してください。

3.使用上の注意

4.メンテナンス

側面

背面側

側面

●安全上の注意 ※必ずよくお読みください。

1.メタルカバー・ミニ、メタルベース・ミニの特長

2.各部名称と設置例日本語

正面

メタルベース・ミニ ウラ面

メタルベース・ミニ
滑り止めシール（付属）×2

側面メタルカバー・ミニ

コード穴（背面側）

メタルベース・ミニ
ピットクッション



[Metal Cover Mini]
〇When placing Metal Cover Mini, please take care not to leave any marks 

on the Cube Garden W150xD150 (mm), and the Magnet Light G Slim 
itself. Additionally, when attaching Magnet Light G Slim, ensure that the 
power is switched off.
◯This product is an optional unit designed for exclusive use with Magnet 

Light G Slim. It cannot be used with other lighting equipment.
◯Regarding how to use Magnet Light G Slim, consult Magnet Light G Slim’s 

instruction manual.
◯When removing Metal Cover Mini from Cube Garden W150xD150 (mm), 

remove it at a vertical angle. If removed with the back slanted backwards, 
this may cause the aquarium getting damaged.

[Metal Base Mini]
◯To ensure even safer use, stickers to stop sliding have been included with 

Metal Base Mini. Please attach them to the included locations.
◯Please place Metal Base Mini somewhere stable. Additionally, just in case 

of water leakage, please do not place this near electronics.
◯Dropping this from a high place, or other extreme impacts may warp or 

damage the product. Please take care when transporting or otherwise 
handling it. Additionally, using this while warped should be avoided, as it 
can result in water leakage or other issues.
◯The Metal Base Mini comes with Pit Cushions for preventing aquarium 

slippage. Please attach them to the corners under the aquarium.

○Please use a soft cloth to avoid marking the surface, and other issues. 
○Stainless steel does not rust easily, but if left with water on it, a reddish 

brown stain may eventually appear. If moisture attaches to the product, 
please wipe it immediately with a soft, dry cloth or something similar.
◯ If rust moves to it from another object or otherwise occurs
　[Light cases]
　Use a store-bought melamine sponge to polish it along the grain of the 

metal’s hairline treatment.
　[Severe cases]
　Dampen some waterproof paper (#1000-1200) and polish it.

3. Usage

4.Maintenance
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側面
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2. Names of Product Parts

Front

Metal Base Mini back

Metal Base Mini
Anti-sliding stickers
(attached) x2

Side

Cord hole (back)

Metal Base Mini

●Before the installation of this product, make sure to read this instruc-
tion manual carefully and understand all of its directions.
●Please keep this instruction manual even after reading it and refer 

back to it when needed.

IMPORTANT
English

○This product is designed for growing and maintaining aquatic plants and 
tropical fish in an aquarium. Do NOT use this product for any purpose 
other than aquarium use.
○Read the instruction manual carefully and use this product properly.
○ADA shall not be responsible for any disease and death of fishes, and 

condition of plants.
○This product is made of stainless steel. As such, impacting it by dropping 

it, or otherwise applying accidental force may change its shape.
○We have taken great care in the finishing touches of this product, but there 

may nevertheless be burrs or shar areas where the product was cut. 
Please handle it with care to avoid injury.
○KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

Metal Cover Mini is an optional cover-type unit designed to be used with 
Magnet Light G Slim attached. The cover’s effects reduces light leakage to 
the front and back of the lighting unit.You can keep the wiring tidy by passing 
the cord through the cord hole on the back. Metal Base Mini is a dedicated 
stainless steel aquarium stand with a focus on its design, matched to Cube 
Garden W150xD150 (mm). 

●Safety Instruction ※Please read carefully.

1. Features of  METAL COVER MINI / METAL BASE MINI

2.各部位名称和安装实例

迷你金属底座
防滑贴（附带）×2

迷你金属顶盖

迷你金属底座

线缆孔（背侧）

正面 側面

防滑贴

【迷你金属顶盖】

○在安装迷你金属顶盖时，请注意不要划伤超白玻璃鱼缸W150×D150（mm）

和磁吸灯G轻薄款。此外安装磁吸灯G轻薄款时，请先关闭电源再操作。

○本产品为磁吸灯G轻薄款的专用可选配件。不可安装在其它照明设备上。

○关于磁吸灯G轻薄款的使用方法，请参照磁吸灯G轻薄款的使用说明书。

◯从超白玻璃方形鱼缸W150×D150（mm）上取下迷你金属顶盖时，请务必沿
垂直方向取下。若沿其他方向取下，可能会导致鱼缸破损。

【迷你金属底座】

○为了使用安全，迷你金属底座配备了防滑贴。请粘贴到指定位置使用。

○请将迷你金属底座放置在稳定的位置。另外，考虑到漏水的可能性，请不要在周

围放置其它电器。

○如果受到极端冲击，例如从高处坠落，可能导致产品变形或损坏。搬运时请注意。

此外，在已变形的状态下使用会造成漏水等，发现变形后请立即停止使用。

○迷你金属底座配有点状防滑贴，可以防止鱼缸滑动。请将其粘贴在水槽底部的

四角处后使用。

○为了防止表面划伤，请使用柔软的布进行擦拭。 

○尽管是不锈钢材质，在有水分附着在表面时也可能会出现茶色斑点。发现本产

品表面附着水分时，请立即用干燥的软毛巾擦除。

○如果发生锈蚀，请按照以下方法解决：

　【轻度时】

　请使用合成树脂刷沿金属加工纹路的方向抛光清除。

　【重度时】

　请使用浸湿的耐水砂纸（♯1000 ～1200）抛光清除。

3.使用注意事项

4.维护管理

●在使用本产品之前，请一定仔细阅读本说明书，在理解了正确的使用方法以后再使

用。如果不明白正确的使用方法，请不要使用。

●本说明书，在阅读之后，请妥善保管。必要的时候请再次阅读。

使用前必读

○本产品是以水草及热带鱼的观赏与培育为目的而研发的产品，请不要用于其他的用途。

○请仔细阅读本使用说明书，用正确的方法使用。

○本制品为金属制品，受到外力冲击或对其施加过度压力时，可能会导致变形。

○由于产品原材料的特性，尽管在加工过程中已处理过，但仍有可能出现毛刺，边缘也可

能比较锐利，请使用产品时注意，避免受伤。

○关于生物的疾病及死亡，水草的枯萎等问题，弊公司概不负责。

○请在儿童无法触及的地方使用并妥善保管。

迷你金属顶盖是可以搭配磁吸灯G轻薄款使用的可选配件。使用顶盖可以减少照明单元

前后的漏光情况。此外，还可以通过将线穿过背面的线缆孔来布线。迷你金属底座是为搭

配超白方形玻璃鱼缸W150×D150（mm）使用而特别设计的不锈钢专用鱼缸底座。

●安全注意事项  ※请一定认真阅读

1.迷你金属顶盖，迷你金属底座产品特点

中文

Metal Cover Mini

Pit Cushion

迷你金属底座 内侧


